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(Az ülés kezdetének időpontja: 9 óra 37 perc) 

Az ülés megnyitása, a határozatképesség megállapítása, a napirend 
elfogadása 

FONT SÁNDOR (Fidesz), a bizottság elnöke, a továbbiakban ELNÖK: Jó napot 
kívánok! Elkezdjük a bizottsági ülést. Köszöntöm a bizottság tagjait, köszöntöm a 
munkánkat segítő tisztviselőket és mindazokat, akik figyelemmel kísérik bizottságunk 
nyílt ülését. 

Tájékoztatást ugyan kaptak a bizottsági tagok, de még egyszer szeretném jelezni, 
hogy az eredetileg múlt hétre tervezett bizottsági ülésünket azért halasztottam a mai 
napra, mert az indítványtevők kérték, hogy az ellenzék által benyújtott indítványok 
tárgyalását halasszuk el, vegyük le a napirendről. Úgy gondoltam, hogy hétfőn, a plenáris 
ülés előtt még bizonyos kérdésekben lehet bizottsági ülést tartani, ezt a házszabály is 
megengedi, amúgy is rendszerint itt vagyunk, a kicsit korai időpont épp azért van, hogy 
ha esetleg frakcióülések és egyebek ilyenkor történnek, arra a tagok el tudjanak menni.  

Formális ügyekről kell beszélnünk, törvényjavaslathoz kapcsolódó napirendi 
pontunk nincs a tervezet szerint. A napirendtervezetet a bizottság tagjai a szokásos 
módon előre megkapták. Kérdezem, hogy van-e kérdés, észrevétel a napirendi 
javaslathoz. (Senki sem jelentkezik.) Nincs. Akkor szavazzunk róla! 

Ki az, aki elfogadja a napirendi pontokat? (Szavazás.) Egyhangúlag elfogadja a 
bizottság, ezek szerint fogunk haladni. 

Az alelnökök helyettesítési sorrendjének megállapítása 
(HHSZ 109. § (2) bekezdése alapján) 

Az 1. napirendi pont az alelnökök helyettesítési sorrendjének megállapítása. 
Házszabályi kötelezettségünk van erre vonatkozóan. Arra teszek javaslatot, hogy a 
helyettesítési sorrend az elnök távolléte esetén Czerván György, majd Győrffy Balázs, 
majd Varga Zoltán legyen. Kérdés, észrevétel van-e ehhez? (Senki sem jelentkezik.) 
Nincs. (Czerván György megérkezik.) 

Szavazunk tehát arról, hogy a helyettesítési sorrend - megismétlem - Czerván 
György, Győrffy Balázs és Varga Zoltán alelnökök. Aki ezzel egyetért, kézfeltartással 
jelezze! (Szavazás.) Ezt is egyhangúlag elfogadta a bizottság. Köszönöm szépen. Az 1. 
napirendi pontot lezárom. 

Döntés a módosítási kezdeményezések benyújtásának határidejéről 

A 2. napirendi pontra térünk rá. Itt is egy formális kötelezettségünknek teszünk 
eleget, mert a kérdés arról szól, hogy milyen határidővel kell benyújtani egy olyan 
indítványt, amelyet majd a bizottságunk tárgyalhat. Ez főleg régi, vitatott okok miatt van. 
Az első ciklusát kezdő képviselőknek ismétlem csak meg, hogy sokszor előfordult akár 
kormányoldal, akár ellenzék részéről, hogy az ülés alkalmával egyszer csak hirtelen 
kaptunk egy nagy köteg indítványt, amelyet nehéz volt áttekinteni, értelmezni, hogy 
érdemben dönthessünk. Olykor segített az, hogy ülésezési szünetet rendelt el az aktuális 
elnök. 

Hogy megelőzzük az ilyen helyzeteket, arra teszek javaslatot, és kiküldtük ezt a 
javaslatot a bizottság tagjainak, hogy bármilyen indítvány szövegszerű javaslatát, amely 
a bizottság tárgykörébe tartozik, és amelyben a bizottságnak dönteni kell, be kell nyújtani 
és minden egyebet tenni kell vele, a kezdeményező legkésőbb a bizottsági ülést megelőző 
munkanapon a közszolgálati tisztviselőkről szóló törvényen alapuló általános munkarend 
szerinti munkaidő végéig a bizottság titkárságára el kell hogy juttassa. Magyarul egy 
nappal előtte a tisztviselőkre vonatkozó munkaidő végéig az indítvány érkezzen be, hogy 
azt meg tudják küldeni a bizottsági tagoknak, így láthassuk, hogy miről szól érdemben az 
indítvány. Ezek egyes törvényekhez benyújtott, a bizottság által kezdeményezett 
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módosító indítványok és egyebek, ilyen típusúak szoktak lenni, amit érdemes megnézni. 
(Közbeszólás.) Ezek szerint leszűkítettük csak a részletes vitára vonatkoztatva? Az 
indítványok benyújtására egyébként is vonatkozik általános házszabályi rendelkezés. 
Szűkítem akkor, köszönöm a kiegészítést a titkár úr részéről, hogy a részletes vitákhoz 
kapcsolódó indítványok esetéről szól. Nagyjából jól mondtam el a gyakorlati 
alkalmazását, mert akkor kerülnek sorra általában a bizottság esetleges önálló 
indítványai az egyes megnyitott törvények vitájában. 

Kérdés, észrevétel van-e ehhez? (Senki sem jelentkezik.) Nincs. Akkor a 
Mezőgazdasági bizottság 1/2022-2026-os számú határozatáról döntünk formailag. 
Kérdezem, hogy ki az, aki egyetért az imént idézett indítvány tartalmával. Aki ezzel 
egyetért, kézfeltartással jelezze! (Szavazás.) Ezt is szintén egyhangúlag elfogadta a 
bizottság. A második napirendi pontot is lezárom. 

Albizottságok megalakítása  
(Az Ogytv. 21. § (1) bekezdése alapján) 

A 3. napirendi pont az albizottságok megalakítása. Több körözvényt adtunk ki a 
bizottság tagjainak a régebbi albizottságok nevéről, összetételéről, esetleges újak 
generálásáról. Főleg a 2014 után gyakorlat vált be, akkor, 2014 után ugyanis lecsökkentek 
a bizottsági létszámok. Azelőtt jóval nagyobb, 20-26 fős volt a Mezőgazdasági bizottság, 
az elmúlt ciklusban 11 fős, most 12 fős, tehát szinte a fele a bizottság nagysága. Ezért a 
háromtagú albizottsági rendszert láttuk a legpraktikusabbnak, hogy ne legyen túl nagy a 
leterhelés az egyes képviselőknek, és úgy, hogy a paritás alapján két kormánypárti, egy 
ellenzéki személy legyen egy-egy albizottságban. 

Az albizottsági nevekre, címekre tettünk javaslatot. Egy albizottság megalakítása 
kötelező, ez az úgynevezett ellenőrző albizottság, ennél sokkal bonyolultabb a neve, a 
tervezet, amit elvileg megkaptatok, 1. pontjában szerepel ez az elég hosszú nevű 
albizottság. A házszabály kötelezővé teszi, hogy ezt alakítsuk meg. A kormányoldal 
részéről mi javaslattal is élünk. Dankó Béla elnökölne és Győrffy Balázs tagként lenne az 
ellenőrző albizottságban.  

Most persze belementem már a részletekbe, de meg akarom kérdezni az ellenzéki 
képviselőket, hogy a javaslatban, tervezetben felsorolt albizottsági konstrukcióval 
egyetértenek-e. Én elég régóta vagyok elnöke ennek a bizottságnak, nagyon sok variációt 
láttam már. Volt, amikor rengeteg albizottság volt, aztán a fele nem működött. Az elején 
mindig lelkesebbek a képviselők, utána egyre kevésbé lelkesek egy-egy ügy kapcsán, 
szóval sok mindent láttam már. Ez a struktúra, amelyre javaslatot teszek, elég jól lefedi a 
bizottságunk általános hatókörét.  

Javaslatok az albizottságok tagjaira 

Kérdezem, hogy a javaslat szerinti albizottsági nevek, hatáskörök kapcsán van-e 
kérdés, észrevétel. Említettem az ellenőrző albizottságot, aztán van Erdészeti, 
Állattenyésztési, Kertészeti, valamint a Szőlő- bor- pálinka albizottság.  

Ha ez így elfogadható, akkor kezdem el a részletezését, hogy a kormányoldalról az 
ellenőrző albizottságba Dankó Béla és Győrffy Balázs tagjainkat javasoljuk, Dankó Béla 
vezetné ezt az albizottságot. Az ellenzéknek van-e ide javaslata? (Dócs Dávid: Szerényen 
hátralépnék és átadom a lehetőséget a másik két tagnak.) Várjunk! Először is Dócs 
Dávidnak adok szót, hogy a jegyzőkönyvet is tudják vezetni, és a mikrofont kérem 
bekapcsolni. 

 
DÓCS DÁVID (Mi Hazánk): Rendben. Köszönöm szépen a szót, elnök úr. Tisztelt 

Bizottság! Ebben az albizottságban, ha lehetséges, én nem szeretnék szerepet vállalni, 
átadnám a lehetőséget a másik két párt képviselőinek. 
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Nem tudom, hozzáfűzhetném esetleg, elnök úr, csak azért, hogy könnyebb legyen 
majd összerakni a végső sorrendet, hogy melyik az az albizottság, amelyben szeretnék 
munkát vállalni. 

 
ELNÖK: Megköszönöm, de mivel tudom, hogy ez egy sok rétegű ellenzék, 

tisztában vagyok a helyzettel, mégis az ellenzéktől egy-egy nevet fogok kérni az öt 
albizottsághoz. (Varga Zoltán: Tudjuk rugalmasan kezelni, elnézést, hogy beleszólok!) 
Bencze Jánosnak adok szót. 

 
BENCZE JÁNOS (Jobbik): Köszönöm a szót, elnök úr. Szerintem ezt tudjuk 

rugalmasan kezelni. Ez a Mezőgazdasági bizottság, ahol nagyrészt gyakorlati 
szakemberek ülnek, nem hinném tehát, hogy itt annyira éles vita lenne köztünk, és 
mindenkinek megvan a maga szakterülete. Egyetértek Dócs Dávid javaslatával, hogy 
nyugodtan mondja el mindenki, hogy melyik területre tartja magát alkalmasnak és akkor 
biztos, hogy kevesebb lesz a vita. Köszönöm. 

 
ELNÖK: Rendben. Kérem akkor Dócs Dávidot, hogy jelezze, melyik albizottságban 

szeretne lenni. Én nem tudom, hogy ti ezt hogy kezelitek, ezt nektek kell eldönteni. 
 
DÓCS DÁVID (Mi Hazánk): Köszönöm szépen, elnök úr. Részünkről is teljesen 

rugalmasak vagyunk, örülök neki, hogy végre valamiben egyetért a kormánypárt és az 
ellenzék tábora is. 

Magamat, ha lehetséges, akkor az Erdészeti és/vagy az Állattenyésztési 
albizottságban tudnám elképzelni, ott tudnék munkát kifejteni az eddigi tanulmányaim 
során megszerezett tapasztalatok alapján. Köszönöm szépen. 

 
ELNÖK: Az alelnök úrnak adnék szót, hogy próbáljuk ezt összerendezni. 
 
VARGA ZOLTÁN (DK), a bizottság alelnöke: Köszönöm szépen, elnök úr. Tisztelt 

Bizottság! Tisztelt Elnök Úr! Amennyiben az ellenzéknek más elképzelése nincs, akkor az 
ellenőrző albizottságot örömmel vállalom. 

Az első bizottsági ülésen beszéltük, hogy talán én vagyok az a kakukktojás ebben a 
bizottságban, akinek nincs konkrét mezőgazdasági tapasztalata a saját kiskertjén kívül. 
Ezért nyilván rugalmas vagyok más albizottságok tekintetében is. Én is az Erdészeti 
albizottságra gondoltam, de természetesen, ha bármilyen más elképzelés van, állok elébe 
és meghallgatom. Köszönöm szépen. 

 
ELNÖK: Rendben, köszönöm szépen. Kérdezem Bencze János képviselő urat! 

Illetve kérdezem azt is, hogy tudtok-e valamit Lőcsei Lajos szándékáról? (Dócs Dávid: 
Nem.) Csak azért kérdezem, hogy tudjuk, hogy töltsük fel. Hozzáteszem azt is 
természetesen, hogy ha később jelzitek - most az ellenzékre gondolok -, hogy házon belül 
csere történne, azt minden további nélkül meg tudjuk tenni értelemszerűen, hiszen 
ezekkel a pozíciókkal, a feltöltésükkel ti rendelkeztek. Bencze Jánosnak adok szót. 
(Győrffy Balázs megérkezik.) 

 
BENCZE JÁNOS (Jobbik): Köszönöm a szót, elnök úr. Dávid kezdte. Én magamat 

az Állattenyésztési bizottságban látnám szívesen, hiszen arról a szakterületről érkeztem, 
a méhészet ide tartozik. Ezenkívül, ha még van lehetőség, mint bortermelő vidékről 
érkezőnek a Szőlő- bor- pálinka albizottságban szintén el tudnék képzelni helyet. 
Köszönöm. 
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ELNÖK: Ezeket regisztráltam. A Kertészeti albizottságba nem látok még ellenzéki 
jelölést, illetve, ha jól látom, az Állattenyésztési albizottságba dupla jelölés van az ellenzék 
részéről. (Varga Zoltán jelentkezik.) Varga Zoltánnak adok szót. 

 
VARGA ZOLTÁN (DK), a bizottság alelnöke: Köszönöm szépen, elnök úr. Egy 

gyors egyeztetés után a Kertészeti albizottságot is nyugodtan ki lehet pipálni. (Elnök: A 
részedről?) A részemről, igen. 

 
ELNÖK: Azt kérem, döntsétek el, hogy Dócs Dávid vagy Bencze János lesz az 

Állattenyésztési albizottságban. 
 
BENCZE JÁNOS (Jobbik): Megegyeztünk, és én leszek. 
 
ELNÖK: Felolvasom, hogy mindent jól rögzítettem-e. Tehát az ellenőrző 

albizottságban Varga Zoltán alelnök úr lesz, az Erdészeti albizottságban Dócs Dávid, az 
Állattenyésztési albizottságban Bencze János, a Kertészeti albizottságban Varga Zoltán, 
a Szőlő- bor- pálinka albizottságban pedig szintén Bencze János. Rögzítette a titkárság is. 
Rendben van. Természetesen, mint mondtam, a szokásrendnek megfelelően ezekről az 
ellenzéki helyekről ti döntötök, ha bármilyen aktivitás, csere, javaslat van, ezt jelzitek és 
megoldjuk. Győrffy Balázsnak adok szót. 

Javaslat a Vízgazdálkodási albizottság megalakítására 

GYŐRFFY BALÁZS (Fidesz), a bizottság alelnöke: Köszönöm szépen. Először is 
elnézést a késésért, beleszorultam a forgalomba. Viszont volna egy érdemi javaslatom. 

Szeretnék kezdeményezni egy vízgazdálkodási vagy öntözési albizottságot, a nevét 
találjuk ki. Azt gondolom, hogy ez egy olyan fajsúlyos téma lesz a következő időszakra, 
ami szerintem indokolttá tenné, hogy egy ilyet csináljunk. Nagyon szívesen vállalnám is 
adott esetben ennek a vezetését, ha úgy van, úgy diktálja az illem vagy a szokásjog, akkor 
az Erdészeti albizottságból vissza is lépek, ha nem kell, akkor szívesen viszem tovább azt 
is, de ez egy olyan téma, amelyet én mindenképpen szeretnék albizottsági keretek között 
is erősíteni, nyilvánvalóan, ha a támogatást megkapom hozzá. (Elnök: És mi lenne ennek 
a neve? Gondolkodtál ezen? Csak hogy pontosítsuk.) Vízgazdálkodási albizottság, 
szerintem ez lehetne, mert ez egy szélesebb kört lefed, mint az öntözés. 

 
ELNÖK: Tehát Vízgazdálkodási albizottság létrehozására teszel javaslatot, amely 

albizottság vezetését el is vállalod, ha jól értettem. (Győrffy Balázs: Igen, köszönöm.) 
Rendben. Az ellenzék részéről kérek ide is egy javaslatot, illetve ez nekünk is okoz… 
(Czerván György közbeszól.) Bocsánat! Kérdezem, hogy akkor javasoljuk-e ennek a 
Vízgazdálkodási albizottságnak a létrehozását. Van-e kérdés ezzel kapcsolatban? (Senki 
sem jelentkezik.) Ha ezt elfogadjuk, kézfeltartással jelezzük! (Szavazás.) Elfogadjuk. Ez 
a hatodik albizottság lesz. Egy tagot már tudunk, Győrffy Balázs lesz.  

 
MIHÁLFFY BÉLA (KDNP): Én szívesen jelentkezem tagnak, ha más nem 

ragaszkodik hozzá, az én választókerületemet is nagyban érinti ez a probléma. 
 
ELNÖK: Így van, Mórahalom térségében elég komoly munka van, az iszapból 

kihozott csatornarendszer építése és minden egyéb folyik ott. Rendben, akkor, mint 
hallottátok, kormányoldalról Győrffy Balázs és Mihálffy Béla lesz a tagja az 
albizottságnak. Kérdezem, hogy van-e már most javaslata az ellenzéknek vagy ezt 
elnapoljuk. (Dócs Dávid: Én!) Van? Dócs Dávid? Megadom a szót Dócs Dávidnak. 
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DÓCS DÁVID (Mi Hazánk): Köszönöm a szót, elnök úr. Ha lehetséges, ennek az 
albizottságnak az ellenzéki részét magam vállalnám. Köszönöm szépen. 

 
ELNÖK: Rendben. Akkor ez a Vízgazdálkodási albizottság Győrffy Balázs 

elnökletével, Mihálffy Béla és Dócs Dávid tagokkal kelne életre. 
Mindegyik albizottság majd ugyanúgy a titkársághoz tartozik. Ez azt jelenti, hogy 

ha ülést akar szervezni, azt legyen szíves időben rögzíteni, időpontot, termet kérni, ezek 
szoktak lenni a szűk keresztmetszetek. Illetve a rendkívüli ülésszakra, amely most 
megindul és várhatóan július 17-18-ig tart, kicsit más szabályok vonatkoznak, de a 
titkárság minden albizottsági tagot és elnököt tájékoztat az ülés kezdeményezésének és 
lebonyolításának szabályairól. 

Határozathozatal 

Ha ezekkel dűlőre jutottunk, akkor egyenként az albizottságokat a tagokkal együtt 
meg fogom szavaztatni. Tehát kérdezem, ki az, aki egyetért azzal, hogy „a Mezőgazdasági 
bizottság feladatkörébe tartozó” bonyolult nevű ellenőrző albizottságban Dankó Béla 
elnök, Győrffy Balázs és Varga Zoltán tag legyen. Aki ezzel egyetért, kézfeltartással 
jelezze! (Szavazás.) Egyhangúlag elfogadta a bizottság. 

Az Erdészeti albizottság Győrffy Balázs elnökletével, Dankó Béla és Dócs Dávid 
tagokkal alakulna meg. Aki ezzel egyetért, kézfeltartással jelezze! (Szavazás.) Szintén 
egyhangúlag elfogadta a bizottság. 

Az Állattenyésztési albizottság Horváth István elnökletével, Czerván György és 
Bencze János tagságával alakulna meg. Aki ezzel egyetért, kézfeltartással jelezze! 
(Szavazás.) Egyhangúlag egyetért a bizottság. 

A Kertészeti albizottság Pócs János elnökletével, Mihálffy Béla és Varga Zoltán 
tagságával alakulna meg. Kézfeltartással jelezzék, ha egyetértenek ezzel! (Szavazás.) 
Igen, egyhangúlag elfogadta a bizottság. 

A Szőlő- bor- pálinka albizottság Font Sándor elnökletével és Kovács Zsolt, Bencze 
János tagságával alakulna meg. Aki ezzel egyetért, kézfeltartással jelezze! (Szavazás.) 
Szintén egyhangúlag elfogadta a bizottság. 

A most életre hívott Vízgazdálkodási albizottság Győrffy Balázs elnökletével, 
Mihálffy Béla és Dócs Dávid tagságával alakulna meg. Aki ezzel egyetért, kézfeltartással 
jelezze! (Szavazás.) Köszönöm szépen. Formálisan ezeket az albizottságokat ezzel 
megalakítottuk. A 3. napirendi pontot is lezárom. 

Egyebek 

Az egyebekre térünk rá. Az egyebekben van-e bárkinek kérdése, észrevétele? 
(Senki sem jelentkezik.)  

Tájékoztatást teszek közzé. Tájékoztatom a bizottság tagjait arról, hogy az előző 
ciklusban már bevett gyakorlat alapján a bizottság által megtárgyalt, a saját módosítási 
szándék benyújtását kezdeményező indítványokat, azok könnyebb visszakeresése 
érdekében, a bizottsági ülés hiteles jegyzőkönyvéhez fűzzük. A fentieknek megfelelően a 
bizottsági részletes vita során tárgyalt saját módosítási szándékok jegyzőkönyvhöz 
csatolását a házszabályi rendelkezés 134. § (2) bekezdés a) pontja alapján a 2022-26-os 
ciklus egészére vonatkozóan elrendelem. Ezt tájékoztatásképpen mondom. Kérem, 
nézegessétek a bizottsági honlapunkat! Elég informatív, minden, bennünket érintő és 
érdeklő anyag megtalálható ott, nemcsak a főbizottsági ülések jegyzőkönyvei, hanem az 
albizottságoké is és minden más egyéb, kihelyezett ülésekre és rendezvényekre vonatkozó 
anyagok is megtalálhatók. 

Az elmúlt két évben kétszer is - vagy nem tudom, hányszor - elmaradt kihelyezett 
ülésünk a tokaji borvidéken, pedig egy nagyon komoly meghívásunk volt, és nem azért 
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szeretnénk odalátogatni, mert Tokaj amúgy is favorit sokak szemében és kedvenc 
kirándulóhely, hanem ennél sokkal súlyosabb okok miatt. (Lőcsei Lajos megérkezik.) Az 
elmúlt négy évben közösségi borfeldolgozó rendszerek alakultak elég komoly állami 
támogatással és az ottani hegyközségi elnököktől, illetve a borvidéki elnöktől kaptunk 
meghívást, hogy megnézzük, mi a tapasztalat. Az elmúlt 2-3-4 évben, különböző 
időszakokban épültek ezek, három ilyen nagy borfeldolgozó rendszer van. Ennek az 
elmúlt 2-3-4 évre vonatkozó tapasztalatait szeretnénk megtudni, azt, hogy a feltételezett 
elképzelések, amelyek miatt egyáltalán ilyen szisztéma létrejött, és ez egy nagyon egyedi 
elképzelés volt, megvalósultak-e, a borfeldolgozó rendszer beváltotta-e a hozzáfűzött 
reményeket. Már többször a siker kapujában voltunk és leszerveztük, de az utolsó 
pillanatban mindig szigorodtak a járványügyi feltételek és nem tudtuk megtartani. 
Várhatóan őszre be fogom iktatni ezt az egy kihelyezett ülést. (Bencze János távozik.) 
Többet nem tervezek, mert az őszi ülésszak zsúfoltabb szokott lenni törvényalkotás 
szempontjából, így is örülök, ha össze tudjuk majd hozni, hogy mindenki ráérjen és 
érdemi részvétel legyen, ne csak formális, és természetesen azok, akik bennünket várnak, 
nagyon komoly anyagokkal szoktak készülni. Ezt csak tájékoztatásképpen szerettem 
volna elmondani az őszi ülésezésre tekintettel. 

A mostani tavaszi, illetve rendkívüli ülésszakban meg fog indulni egy jelentősebb 
törvényalkotási időszak és ebben a bennünket érintő törvényekkel fogunk majd 
foglalkozni, ahogy a benyújtás és a parlamenti vita odáig kerül, akkor rendelem el a 
bizottsági üléseket. Most minden héten elvileg, a szándék szerint A-hét, tehát parlamenti 
hét lesz. Ez azt jelenti, hogy ülésezési héten fogunk bizottsági ülést is tartani, ami, ha 
hétfő-kedden lesz, ki kell hagynunk azokat a napokat, és szerdán vagy csütörtökön lesz a 
várható bizottsági ülés. Ezeket előre még nem látom, mert erről házelnök úrnak is kell 
majd dönteni, mindenesetre a költségvetésnél szokott olyan lenni, hogy ötnapos a 
parlamenti ülésezés van, amikor lehet, hogy ülésnapon kell engedélyt kapnunk a 
bizottság ülésére. Általában ez nem megengedett, de majd megpróbáljuk úgy rendezni, 
hogy miattunk ne késlekedjen a parlamenti munka. Ez egy kicsit kivételes eljárás, az új 
képviselőknek említem. Általában a kétheti ülésezési rendben minden második héten 
szokott a bizottság ülésezni. Formálisan általában a keddi nap volt a legbegyakorlottabb 
nap. Ezt nyolcvan százalékban tudtuk tartani, volt olyan helyzet, amikor nem tudtuk 
tartani egyéb okok miatt. A rutin majd ki fog alakulni, de ez csak a második félévben fog 
visszatérni, addig ilyen egyedi alkalmak lesznek a bizottság ülésezésére. Minél hamarabb 
próbálom majd tájékoztatni a bizottság tagjait. 

Az ülés berekesztése 

Más közleményem nincs az egyebekben. Ha senkinek nincs, akkor az egyebek 
napirendi pontot is lezárom. (Senki sem jelentkezik.) Az ülést berekesztem. Köszönöm. 

 
 

(Az ülés befejezésének időpontja: 10 óra 05 perc) 

  Font Sándor 
a bizottság elnöke 

Jegyzőkönyvvezető: dr. Lestár Éva 


